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Wil je deze cok meenemen? We kunnen ons niet permitteren dat er een outage is van CoronaMelder namelijk.

@icloud.com'[

Kunnen we zekerheid krijgen op de datum van december?

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350 | 2500 EJ |Den Haa

Managementassistente:EE |EEE oninvws.nl | oro EE

dictunl>,

Ops (of de KPN) loopt achter met de key wissel.

Logius is niet wils een duidelijke datum te geven ten aanzien van de G3/EV root switch.

Helaas is het aan onze kant geen onwil van wisselen - maar een combinatie van zaken - en met name dat de KPN haar

TSP heeft grote moeite met de werkdruk - en als gevolg daarvan lopen wij achter met het testen van de switch.

Nu zouden we een extensie kunnen aanvragen.

Echter - we krijgen informele signalen van zowel KPN als Logius dat men niet geneigd is direct na woensdag alle certs en

de chain erboven technisch te revoken. En als dat zo is - dan hebben wij meer ruimte.

We zien drie opties:
1. Werken op basis van deze informatie - en een fors risico te nemen door vandaag een niet goed geteste versie naar

de appstores te sturen en te pushen.
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2. De informatie als juist & waar/beste info beschouwen - en op basis daarvan (en de logistieke problemen bij de

KPN haar TSP door het vele werk) Logius een stay te vragen tot 1 December.

3. Jouw verzoeken ofjij van Logius te weten zou kunnen komen wat men nu werkelijk gaat doen / wat de "revoke

mstructies aan de TSPs zijn. Want als dit een paar weken/maand is - dan is er feitelijk niet zo heel veel aan de hand.

Na overlegt denkt het project dat deze laatste optie het snelst is.

Met vriendeljjke groet,


